
O DELU KONFERENCE DELEGATOV KARTONAŽNE
TOVARNE UUBUANA

Kdor hoče, lahko razume
Konferenca delegacij KTL za zbor združsnega dela skup-

ščine občine LJublJana Center je sestavljena iz treh delega-
cij, ki jih dajejo tozd Kartonažna, tozd DSSS in tozd Papirna
konfekcija. Skupaj je zbranih 21 delegatov. Ker so vsi iz iste
organizacije združenega dela, je n]ihovo delo nekoliko
lažje, njihovi probleml pa bolj celovito obravnavanl In stali-
šča bolj enotna. Zato ni nakl|učje, da je delegacija ena
najbolj uspešnih in delavnlh v zboru združenega dela. O
tem smo se pogovarjall z Emilom Kromekom, predsed-
nikom konference delegaclj, sicer pa tehnologom vzdrže-
valne službe v tozd Kartonažna.

»Lahko pohvalim prav vse delegate, vsi so zavzeti in delovni in
delo ne leži le na predsednikovih plečih, kot se to še ponekod
dogaja. Sedaj, proti koncu mandata, smo postali tako vpeljana ekipa,
da nas bi bilo zaradi tega kar škoda zamenjati. Nekateri so že na listi
evidentiranih kandidatov.«

»Tudi vi?«
»Mislim, da je za predsednika en mandat dovolj. Že na polovici

sem želel, da bi izvolili novega predsednika, pa ni hotel nihče
prevzeti te naloge, ker je dela le veliko«.

»Kako pa ste si organizirali delo?«
»S prejšnjo konferenco smo ob prevzemu dolžnosti dobro sodelo-

vali, da so nas vpeljali v delo. Od njih smo prevzeli prakso, da vodje
delegacij predelajo celotno gradivo in izberejo tisto, ki se jim zdi
pomembno, tega pa potem obdelamo skupinsko prek delegacij.
Sestajamo se tri do štiri dni pred sejo zbora združenega dela, naše
seje pa so večkrat razširjene, če so na dnevnem redu vprašanja, ki
zadevajo posebne delegacije in takrat pokličemo tudi ustreznega
delegata SIS, predstavnika delavskega sveta ali katerega od poslovo-
dnih delavcev. Nasploh lahko pohvalim sodelovanje z organi tako v
delovni organizaciji kot v občini. Povsod nam skušajo pomagati in
nam olajšati delo.«

»Kaj pa menite o gradivu za seje?«
»Navadno je res obširno, ne bi pa rekel, da je pisano preveč

strokovno. Vsakdo, kdor si vzame čas, ga lahko razume. Ljudje se
pritožujejo, da je gradiva vedno preveč, to pa so le tisti, ki mislijo, da
ga morajo prebrati med svojim delovnim časom. Vse bolj redko se
zgodi, da dobimo gradivo na mizo med samim zasedanjem, kar pa
niti ni najhujše, saj ga lahko umaknemo z dnevnega reda. Ponavadi
smo o tem tudi pravočasno opozorjeni. Na vsaki seji določimo po
dva delegata, od katerih je eden vedno na voljo, zgodi pa se tudi, da
kdaj pa kdaj na seji izostane kateri iz objektivnih razlogov. Delegati
se stalno menjajo po ustaljenem vrstnem redu. Do sedaj se je zgodilo
vsega šestkrat, da ni bil nihče prisoten na seji zbora.

Menim, da so tudi delavci zadovoljni z našim delom.« V. K..


